
Protokoll fört vid styrelsemöte 2024-12-10 i SARK  
Närvarande: SA6BPD, SM6TOB, SM6OEF, SA6FAX, SA6AQD, SM6THE, SM6BWD 
Plats: Palermo. 
 

1. Mötet öppnas: 
Ordföranden Bengt SM6OEF förklarar mötet öppnat.  
 
2. Ekonomi:  
Girot 22752kr 
Låst räntekonto 1år 31012kr 
Låst räntekonto 6mån 10209kr + ränta 161kr 
 
Kommande utgifter: 
El 648kr + 1070kr 
 
Inkommande: 
Kommunjakt 345kr 
 
Summering hittills i år: 
SMFF har inbringat 5250kr och Kommunjakten 12415kr 
 
Årets nettoresultat är hittills +490 kr. 
 
Beslut taget om att införskaffa en vattenkokare till köket. Andreas SA6FAX kollar om han har någon 
liggande, annars finns det beslut på att köpa en ny. 
 
Thomas SM6BWD har köpt in en sittdyna 549kr från Clas Ohlsons som är bra. 
Thomas har även kollat på en annan modell på Jysk för 250kr, men ej lika bra. 
Utvärdering skall ske i stugan innan beslut om inköp. Är vi ej nöjda kommer Thomas behålla sittdynan 
själv då han är mycket nöjd med denna. 
 
3. HF: 
Vertikalantennen som gått sönder är nu lagad av Leif SM6LPG. 
 
Vi har HF i KV schack. Bättre jordning och avskärmning behöver ske. 
Förslag att jorda kablage ute i mast och switchboxen i KV shacket. 
Kablage som strömkabel och givarkabel till rotor skall avskärmas, samt montera torrider och ferriter 
övrigt kabel i schacket. 
 
CQWW testen har gått av stapeln där vi kört både SSB och CW. 
 
Magnus SA6AQD har köpt hem ljudisolering med hjälp av sponsring och monterat detta i KV shacket 
samt trappan. 



4. VHF:  
Här har vi kört EME-testen med gott resultat. 
 
Den nya HDMI-switchen som installerats för att kunna se testerna på nedervåningen stör på VHF 
bandet. Denna behöver åtgärdas eller bytas ut mot en annan modell som stör mindre. 
 
Internet länken stör fortfarande och måste analyseras. Daniel SA6BPD har instrument att mäta med 
så fort det blir aktuellt att klättra.  
 
5. Repeater och Fyr:  
Allt fungerar. 
 
Repeatern som Per SM6THE äger skall flyttas framåt vårkanten. 
Per sammankallar när han tycker att det är lämpligt att göra själva flytten. 
 
6. Övriga frågor: 
Årsmötet för 2025 kommer att hållas den 23 februari kl15:00. 
 
Pär Moberg som är intresserad av att börja med lyssning, har hört av sig till vår klubb. 
Vi kom fram till att det bästa är att han kommer upp och hälsar på efter julledigheten. 
 
Nästa års ”kommunjakt” kommer att heta North Hunt. Detta då vi nu bjuder in Danmark och Finland 
att deltaga i nästa års kommunjakt.  
 
Vi är i behov av någon form av backup mot internet i stugan. Ett mobilt bredband skulle vara en bra 
lösning. Frågan lyfts under kvartalsmötet. 
 
Den Kuhne preamp som klubben fått låna av Per SM6THE gick sönder under senaste VHF-testen. 
Leif SM6LPG har köpt in en helt ny som ersättning till Per för ca 3800kr. Beslut från styrelsen är Leif 
får ersättning för detta utlägg då preamp gått sönder under klubbaktivitet och att det inte skett pga. 
vårdslöshet eller slarv. Möjlighet att reparera den trasiga preampen sker omgående. 
 
Snöskottning skall endast ske så att det är skottat till våra tisdagar ca kl. 18:30, för att hålla nere 
omkostnaderna. 
 
Sponsringen av ljudisoleringsmaterialet till KV-shacket är nu slutförd. Vi tackar alla som varit med och 
lagt ett bidrag samt ett Stort tack till Magnus SA6AQD som fixade detta. 
 
7. Mötets avslutande:  
Ordföranden Bengt SM6OEF avslutar mötet. 

 

__________________________________        ____________________________________  
Bengt Frykler, ordförande               Daniel Jonsson, sekreterare 


